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Beschermingsbewind (VJN 7.5) 03-07-2019 Deventer Sociaal en VVD De raad roept het college van burgemeester en 

wethouders op:

Met de particuliere bewindvoerders en het BAD in 

gesprek te gaan om cijfers aan te leveren omtrent de 

diverse categorieën binnen het beschermingsbewind

De raad hierover bij voorkeur voor de begroting te 

informeren

R. de Geest (Wethouder, PvdA) voor begroting 2020 2021: Er wordt een convenant gesloten met de 

bewindvoerders, zie de raadsmededeling van 8 

oktober en 16 december 2021. Er zal in overleg met de 

partners van het convenant bekeken worden wat het 

effect van de uitspraak van de rechtbank is voor het 

convenant.

2022: Er is in opdracht van college en de raad 

gezamenlijk een onderzoek uitgevoerd naar Bewind 

waar ook verschillende toekomstscenario's bij 

betrokken worden, zie de raadsmededeling van 14 

april en 8 juli 2022 en 24 november 2022.

2023: De reactiebrief van het college op het onderzoek 

van 27 januari 2023 is besproken tijdens de 

beeldvormende raadstafel op 15 februari 2023. Op 8 

maart 2023 vond de oordeelsvormende raadstafel 

plaats en tijdens de raadsvergadering van 22 maart 

2023 zijn de door de raad aangekondigde moties 

behandeld. Inmiddels is het college gestart met het 

uitwerken van het plan van aanpak, zie voor de 

contouren de raadsmededeling van 15 juni 2023. 

Verder heeft er op 28 juni 2023 een werksessie 

plaatsgevonden over aanbeveling 3 en 4: samenspel 

besluurtlijk ambtelijk samenspel en cliëntperspectief. 

Er vindt op dit moment een externe scan plaats die in 

Q3 aan de raad wordt aangeboden samen met het 

plan van aanpak. De lessen van het onderzoek landen 

in de implementatie Inzet op Maat. 

Integrale benadering met participatie/communicatie 

proces via next step in het Energieplan 

01-07-2020 Gemeentebelang T.C. Walder (Wethouder, D66) voor begroting 2021 Zie de raadsmededeling van 9 februari  en 23 maart 

2023 voor de laatste stand van zaken. Het Energieplan 

Deventer is een koepelplan waarin de verschillende 

onderdelen van de brede energietransitie in 

samenhang wordt beschreven. We actualiseren het 

energieplan 2020 en leggen vast hoe de gemeente tot 

2030 invulling gaat geven aan de verschillende opgave 

in de energietransitie. Als onderdeel daarvan wordt op 

hoofdlijnen voor de komende jaren vastgelegd aan 

welke onderwerpen wordt gewerkt en welke resultaten 

daarmee worden gehaald. In het voortgangsdocument 

zijn de werkzaamheden uit hoofdstuk 8 van het 

vastgestelde energieplan uit 2020 beschreven en 

toelichting gegeven op de voortgang (RM 23 maart 

2023). 

2020-11-19 1945 Raadsmededeling Integraliteit Energieplan.pdf
Verduurzaming Binnenstad 26-05-2021 Deventer Belang De raad draagt het college van B&W op:

De raad zo spoedig mogelijk te informeren wanneer er 

nieuwe mogelijkheden en / of technieken zijn die 

kunnen bijdragen aan de verduurzaming van 

gebouwen en tegelijkertijd de beeldkwaliteit van de 

binnenstad behouden of verbeteren.

Deze nieuwe mogelijkheden en/of technieken 

vervolgens te verwerken in het Beeldkwaliteitsplan 

Binnenstad en dit aangepaste plan ter vaststelling aan 

de raad aan te bieden.

De motie roept op om bij de uitvoering van het 

beeldkwaliteitsplan actief rekening te houden met 

nieuwe ontwikkelingen op het gebied van 

duurzaamheid. Een dergelijk motie kan niet ineens 

worden afgedaan maar vormt een continu proces. 

Hieronder vindt u verschillende voorbeelden van 

activiteiten die bijdragen aan de uitvoering van deze 

motie.

Eind 2021/Begin 2022: Voor de gehele binnenstad 

wordt gewerkt aan een zonnepanelen kansenkaart die 

laat zien waar zonnepanelen kunnen worden 

toegepast en onder welke voorwaarden.

Eind 2021: Deelname aan de website Groene 

Grachten. Deze website, een initiatief van de provincie 

Overijssel, laat zien welke mogelijkheden er zijn om 

Erfgoed te verduurzamen.

Eind 2021: Pilot isolerend glas. Van belang voor het 

uiterlijk van een monument zijn de ramen. De 

toepassing van stopverf bij enkel glas draagt sterk bij 

aan dit beeld maar is moeilijk te combineren met 

dubbelglas. Er wordt continu gewerkt aan dunnere 

versies van isolerend glas. Eind 2022 vindt een pilot 

plaats om te kijken welk effect toepassing van 

verschillende typen isolerend glas heeft op het uiterlijk 

van het gebouw.

In het najaar van 2022 zal het college de raad over de 

voortgang informeren.

Het informeren over de voortgang is vertraagd.

Vaart in de Haven: Overdracht sluis aan 

Rijkswaterstaat

07-07-2021 Gemeentebelang (Uitgestelde stemming raadsvergadering VJN 30 juni 

2021)

M.W.H. Elferink (Gemeentebelang) Op 6 juli 2022 heeft de raad ingestemd met het budget 

wachtplaatsvoorziening 5e havenarm voor het project 

Vaart in de Haven. Voorafgaand aan de raadstafel 

hierover op 18 mei 2022 heeft de raad een overzicht 

ontvangen van de afdoening toezeggingen 

wachtplaatsvoorziening. Daarin is tevens de laatste 

stand van zaken vermeld over de sluis (zie antwoord 4 

onder 2). Er is inmiddels gestart met het onderzoek 

naar de toekomst van de sluis. Als dit onderzoek 

gereed is, zal het aan de raad worden aangeboden.

Extra bijverdiensten bij bijstandsuitkering 07-07-2021 CDA en Deventer Sociaal (Uitgestelde stemming raadsvergadering VJN 30 juni 

2021)

R. de Geest (Wethouder, PvdA) Zie de raadsmededeling van 15 juni 2023 voor de 

laatste stand van zaken over de wet Breed Perspectief 

die op 1 juli 2023 in werking is getreden.

Sinds 1 januari 2023 zijn er daarnaast een aantal 

nieuwe inkomstenvrijlatingen bijgekomen voor 

inwoners die deels in de bijstand zitten, waardoor ze 

wat extra inkomsten hebben. Dit is onderdeel van het 

breed offensief. 

Voor werknemers die vanwege een arbeidsbeperking 

tot de doelgroep loonkostensubsidie behoren en in 

deeltijd werken, loonde werken onvoldoende. Zij zijn 

voor de aanvulling op het inkomen aangewezen op de 

Participatiewet. Om ervoor te zorgen dat werken loont, 

ook voor werknemers die in deeltijd werken en 

aanvullende bijstand ontvangen en voor wie de 

werkgever loonkostensubsidie ontvangt, is er een 

nieuwe vrijlatingsregeling. Deze vrijlatingsregeling is 

reeds geïmplementeerd.

Er wordt nog verder onderzoek gedaan naar extra 

bijverdiensten voor de ‘reguliere uitkering-

sgerechtigde’. 

Zie ook de raadsmededeling van 14 oktober 2022.

Tijdige, volledige en transparante communicatie over 

openbaar groen – bomenkap)   

07-07-2021 GroenLinks M.W.H. Elferink (Gemeentebelang) en F.J.L. Rorink 

(Wethouder, CDA)

voor behandeling begroting 2022 Dit gaat in de komende maanden opgepakt worden 

maar het zal nog wel even duren voordat dit 

voorgelegd kan worden omdat de werkdruk bij de 

betrokken medewerkers momenteel erg hoog is. Er zal 

bezien moeten worden of dit misschien uitbesteed 

moet of kan worden.

Dit wordt in 2023 opgepakt.

Beleid voor Collectief Particulier Opdrachtgeverschap 

(CPO)

07-07-2021 CDA, D66 en GroenLinks november 2021 Zie de raadsmededeling van  4 juli 2023 en 18 

november 2021 voor de voortgang bij de 5 

verschillende CPO projecten. Het is op dit moment 

nog te vroeg voor een evaluatie. Dat kan pas op het 

moment dat 5 genoemde ontwikkelingen gerealiseerd 

zijn of zich in een ver gevorderd stadium bevatten. Dat 

is nog niet het geval.
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Fietsparkeren in Deventer centrum 10-11-2021 D66, ChristenUnie en GroenLinks De raad draagt het college van burgemeester en 

wethouders op: 

Een totaaloverzicht te maken van de fietsparkeer-

opgave in de Deventer binnenstad en hierbij een 

voorstel te doen op welke wijze dit de komende jaren 

wordt geïntegreerd in de verschillende plannen en 

projecten in de Deventer binnenstad (Lebuinuspleinen, 

Brinkgarage, Sijzenbaan e.d.) inclusief de praktische 

en ruimtelijke consequenties, de consequenties voor 

het autoparkeren en de financiële opgave die daar 

mee samenhangt.

Met de Fietsersbond en andere relevante 

maatschappelijke organisaties (zoals SBBD en SBDM) 

hierin in overleg te gaan.

De raad voor de Voorjaarsnota 2022 daarover te 

informeren.

M.W.H. Elferink (Gemeentebelang) Voor Voorjaarsnota 2022 Fietsparkeren centrum in brede zin is opgenomen inen 

gekoppeld aan de binnenstadsagenda (thema 

Mobiliteit en Bereikbaarheid) en het Vierde 

Stadsarrangement. Op 3 maart 2022 heeft de raad een 

aanvulling op de binnenstadsagenda 2.0 (incl. plan 

fietsparkeren) in de vorm van een raadsmededeling (nr 

2022-03-03/166) ontvangen. daar dit een onderzoek 

fietsparkeren in. Dit onderzoek loopt al.

Uitvoering motie 100.000 plus bomenplan 10-11-2021 Deventer Belang De raad draagt het college van B&W op:

Een plan van aanpak op te stellen om te kijken waar 

het binnen Deventer mogelijk is om bomen te planten 

in de openbare ruimte.

Een digitaal loket in te richten waar inwoners kunnen 

aangeven dat ze een boom willen planten. Hetzij op 

eigen grond, hetzij in de openbare ruimte.

Naar aanvullende financieringsmogelijkheden te 

zoeken, bijvoorbeeld bij de provincie en om vooral ook 

met creatieve oplossingen te komen.

De raad uiterlijk bij de voorjaarsnota de voortgang 

terug te koppelen.

M.W.H. Elferink (Gemeentebelang) en F.J.L. Rorink 

(Wethouder, CDA)

voor Voorjaarsnota 2022 op 28 oktober 2021 heeft de raad hierover een 

raadsmedeeling (nr. 2021-152) ontvangen waarin aan 

het slot is aangegeven dat we maar ten dele uitvoering 

aan deze motie kan worden gegeven. Wel zijn we met 

de provincie Overijssel in gesprek. 

In november 2022 is de raad met een 

raadsmededeling geïnformeerd over de stand van 

zaken. 

Combinatiefunctionarissen en extra ondersteuning 

(sport)verenigingen

10-11-2021 CDA De raad draagt het college van B&W op:

Inzichtelijk te maken op welke manier deze incidentele 

uitvoeringsgelden momenteel worden ingezet ter 

ondersteuning van sportverenigingen.

De hoogte van de inzet van deze middelen en het 

gebruik ervan bij de diverse verenigingen hierin op te 

nemen.

Deze uitkomsten te betrekken bij de vaststelling van 

het beleidskader samen sporten maakt sterk 2020-

2030

Aan de hand van deze uitkomsten nog voor de 

voorjaarsnota 2022 te komen met een heroverweging 

aantal fte-inzet voor sportverenigingen, binnen het 

bredere perspectief van de verenigingsondersteuners/ 

ondersteuning vrijwilligersbeleid

Tot deze heroverweging geïmplementeerd is in 

vigerend beleid, de incidentele uitvoeringsgelden nog 

te blijven gebruiken voor een adequate ondersteuning 

van sportverenigingen.

R. de Geest (Wethouder, PvdA) Voor behandeling Voorjaarsnota 2022 Het beleidskader Samen sporten maakt sterk is op 16 

februari 2022 vastgesteld door de raad. Op 14 juli 

2022 heeft de raad het uitvoeringsplan sport 2022 

ontvangen en op 23 februari 2023 het uitvoeringsplan 

2023 (zie pijler 2, speerpunt 2):

De nieuwe landelijke regeling 

combinatiefunctionarissen (CF) wordt in februari 2023 

bekend.  Daarna evalueren we de inzet van CF in 

Deventer in de afgelopen jaren en op basis daarvan 

zal een nieuwe gemeentelijke visie worden opgesteld. 

De inzet van CF zal op basis van de huidige visie 

doorlopen tot eind schooljaar 2022/2023. Zo is 

voldoende tijd om een nieuwe visie op te stellen op 

basis van de landelijke voorwaarden en financiering 

vanaf 2023.

Spoorwegsluiting Diepenveen 26-01-2022 GroenLinks en Gemeentebelang M.W.H. Elferink (Gemeentebelang) 1 augustus 2022 we gaan in gesprek met grondeigenaren en ProRail.

Strook Marke Zuid 13-07-2022 GroenLinks De raad verzoekt het college van burgemeester en 

wethouders: 

- Een plan van aanpak ‘hoe om te gaan met de 

vrijkomende strook de Marke Zuid’ aan te bieden aan 

de gemeenteraad voor de planvormingsfase

- In dit plan van aanpak in ieder geval aandacht 

besteden aan het participatieproces en de rol van de 

raad.

C.M.E. Duursma (CDA) en R. de Geest (Wethouder, 

PvdA)

Mei 2023: Op dit moment zijn er geen concrete 

plannen over de strook grond Marke Zuid. De strook 

grond valt buiten het plangebied buurtvernieuwing 

Ludgeruskwartier. In het kader van verdere studie naar 

de buurtvernieuwing van het Ludgeruskwartier is het 

mogelijk dat deze strook in beeld komt, bijvoorbeeld 

als parkeeroplossing. Welke mogelijke invulling deze 

strook kan krijgen is op dit moment nog niet bekend. 

Het betrekken van deze strook grond bij de 

planuitwerking Ludgeruskwartier zal in samenhang 

worden bezien met de nieuwe school en de sporthal. 

Zodra duidelijk is dat uitwerking van deze strook aan 

de orde is, wordt een plan van aanpak, inclusief een 

participatieplan opgesteld. Wat betreft de planning is 

dit voor nu afhankelijk van de voortgang van het 

project Marke Zuid en de studi

e  naar de buurtvernieuwing Ludgeruskwartier. In het 

4e kwartaal 2023 kan hier meer specifieke informatie 

over gegeven worden. Op het moment dat er 

ontwikkelingen starten voor de strook za het college 

daarin conform de motie de raad zal betrekken.

Participatie - Communicatie Masterplan Senzora 13-07-2022 CDA en Gemeentebelang De raad draagt het college van B&W op:

Samen met de projectontwikkelaar een participatie- en 

communicatieplan te maken en deze uiterlijk 1 oktober 

2022 te delen met bewoners uit de drie buurten en de 

raad

Zorg te dragen voor een transparante uitvoering van 

dit participatieplan, waaronder een goede schriftelijke 

vastlegging van besprekingen en 

toezeggingen/beloftes en deze met bewoners en de 

raad te delen.

De adviezen van adviesorganen, waaronder de PAR, 

SIED, Adviesraad Monumenten, maar ook de 

Bomenstichting te delen met de raad op het moment 

dat de adviezen worden verstrekt en niet pas als het 

ontwerp bestemmingsplan gedeeld wordt, zodat indien 

nodig nog bijgestuurd kan worden door de raad.

Het tijdspad van project met de raad te delen en de 

raad goed te blijven informeren over de 

ontwikkelingen, de vastgestelde aandachtspunten en 

het verloop van het proces.

E.G. Grijsen (Wethouder, Gemeentebelang) 1 oktober 2022 Op 21 september 2022 heeft de raad van de 

ontwikkelaar een brief ontvangen over de stand van 

zaken van het participatieplan dat wordt opgesteld en 

naar verwachting in oktober gereed is. Daarnaast heeft 

de ontwikkelaar de gemeenteraad geinformeerd over 

een informatiebijeenkomst voor omwonenden over de 

sloopwerkzaamheden op woensdagavond 28 

september 2022.

De raad heeft 9 november 2022 het participatieplan 

ontvangen.

De raad krijgt alle verslagen en brieven toegestuurd. 

Deze zijn terug te vinden in het dossier in het RIS.

Op 17 mei 2023 heeft de raad consulterend gesproken 

over de raadsmededeling waarin het college aangeeft 

vast te willen houden aan het vastgestelde masterplan 

en niet te kiezen voor een alternatief scenario dat door 

de ontwikkelaar is voorgelegd.

Reclamemasten A1 – Advies RWS 13-07-2022 D66 en PvdA De raad verzoekt het college:

Het advies zoals gegeven door RWS aangaande de 

verkeersveiligheid op de A1:

Ongewijzigd over te nemen

Deze onderdeel te maken van de te verstrekken 

vergunning

De wisseltijd tussen verschillende 

reclameboodschappen te maximeren op 1 maal per 12 

uur

T.C. Walder (Wethouder, D66) Augustus 2023: er is nog geen vergunning 

aangevraagd. Zie verder de raadsmededeling van 22 

december 2022.

Reclamemasten A1 - advies gemeenteraad 13-07-2022 D66 en PvdA De raad verzoekt het college:

De gemeenteraad om advies te vragen, voordat het 

ontwerpbesluit, met betrekking tot vergunningverlening 

voor reclamemasten A1 bij de reclameverordening, ter 

inzage wordt gelegd middels een Collegebesluit.

T.C. Walder (Wethouder, D66) Augustus 2023: er is nog geen vergunning 

aangevraagd. Zie verder de raadsmededeling van 22 

december 2022.

Biodiversiteit, klimaatadaptatie en hittestress bij 

bestemmingsplan Snippergroen

12-10-2022 GroenLinks M.W.H. Elferink (Gemeentebelang) Voorjaar 2023

APV Deelvoertuigen – parkeerhubs in de binnenstad 12-10-2022 CDA M.W.H. Elferink (Gemeentebelang)

APV Deelvoertuigen - Monitoring en Evaluatie 12-10-2022 Deventer Sociaal M.W.H. Elferink (Gemeentebelang)

Spoorlobby 09-11-2022 CDA De raad draagt het college op:

Vol in te zetten op de spoorlobby door zich hard te 

maken voor:

verantwoord goederenvervoer door Deventer door 

middel een strategische lobby rond de Betuwelijn

handhaving van normen voor goederenvervoer door 

Deventer

meer ruimte voor personenvervoer door Deventer

handhaving van het Deventer station van de Berlijn-lijn

dubbelspoor Deventer-Zwolle

een station in Bathmen
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 Meerjarige subsidies sociaal domein 09-11-2022 GroenLinks De raad draagt het college van B&W op:

Komende tijd te onderzoeken wat voor- en nadelen 

van meerjarige subsidies zijn voor:

Goede voorzieningen in de buurt (incl. project- en 

waarderingssubsidies, niet perse pandgebonden).

Inzet op geldzorgen

Lessen die we hieruit leren in het sociaal domein breed 

in te zetten

Afspraken te maken over de wijze waarop het college 

de raad informeert over subsidies en subsidie-

ontvangende organisaties;

Bovenstaande aan te bieden aan het begin van het 

tweede kwartaal 2023.

R. de Geest (Wethouder, PvdA) 1 april 2023 De mogelijkheid om meerjarige subsidies te verlenen 

bestaat al. De plussen en minnen van meerjarig 

subsidie verlenen aan buurtvoorziening is onderdeel 

van het proces goede voorzieningen in de wijk waarbij 

“de basis op orde” nu prioriteit heeft. Deze voor en 

nadelen van meerjarig subsidiëren zijn tijdens de 

werksessie buurtvoorzieningen op 21 juni 2023 aan de 

orde geweest. De raad ontvangt in Q3 een 

raadsmededeling.

Human Capital Agenda 21-12-2022 PvdA De raad draagt het college van B&W op:

Om bij de evaluatie van HCA ook nadrukkelijk 

werknemersorganisaties te betrekken.

De rada ontvangt deze evaluatie eind 2023.

Burgerweeshuis ontwerp ook STROOM 22-02-2023 D66 en PvdA De raad draagt het college op:

Om in de ontwerpfase van het project huisvesting 

Burgerweeshuis STROOM mee te nemen.

Te onderzoeken op welke wijze het exploitatieresultaat 

voor het (realiseren van het) PvE van STROOM binnen 

het Burgerweeshuis geoptimaliseerd kan worden.

In overleg met het Burgerweeshuis in de ontwerpfase 

beheersmaatregelen op te stellen voor het risico dat 

STROOM na realisatie de kostprijsdekkende huur niet 

of niet volledig kan betalen

C.M.E. Duursma (CDA)

Reclamemasten langs A1 22-03-2023 GroenLinks, D66 en PvdA De raad verzoekt het college van B&W:• Te verkennen 

met de initiatiefnemer in hoeverre er tot een minnelijke 

ontbindingsovereenkomst te komen is en daarover de 

uitkomsten aan de raad voor te leggen.• Andere 

scenario's verkennen en uitwerken om de vergunning 

te weigeren en daarover de raad te informeren.• Geen 

nieuwe overeenkomsten met eventuele initiatiefnemers 

te sluiten met betrekking tot reclamemasten.

T.C. Walder (Wethouder, D66)

Duurzaam parkeren 22-03-2023 DeventerNu De raad draagt het college van B&W op:• Op basis van 

de analyse van de gemeente, zoals benoemd in het 

energieplan, en de analyse van de provincie 

Overijssel, plekken voor solar-carports aan te wijzen 

om nader te onderzoeken op praktische en financiële 

haalbaarheid. • De uitkomsten van het onderzoek over 

de praktische en financiële haalbaarheid van de 

aangewezen plekken te delen met de raad voor het 

zomerreces van 2023. • Wanneer het niet-gemeente 

grond betreft, de eigenaar of het bedrijf te stimuleren 

en helpen bij het realiseren van een solar-carport. • 

Deze oplossing voorop te stellen in het uitvoeren van 

het RES ten opzichte van zonnepanelen in weilanden 

of andere natuurgebieden.

1 juli 2023 Om de praktische en financiële haalbaarheid goed in 

beeld te hebben is nog aanvullend onderzoek nodig. 

Uitkomsten worden in Q4 van dit jaar verwacht.

Communicatie klachten- behandelaar en 

aanspreekpunt JWZ

22-03-2023 Deventer Sociaal en VVD De raad draagt het college van B&W op:• De 

communicatie over de rol en werkzaamheden van de 

onafhankelijk klachtenbehandelaar en het 

aanspreekpunt JWZ te intensiveren.• Te beginnen met 

het beter ontsluiten van de informatie op de website. 

Daarnaast in diverse persoonlijk 

communicatiemomenten met cliënten informatie te 

geven over de onafhankelijk klachtenbehandelaar en 

het aanspreekpunt JWZ.• Ditzelfde te doen in 

contacten met intermediairs/partners in het sociaal 

domein. Alsook informatie over de onafhankelijk 

klachtenbehandelaar en het aanspreekpunt JWZ 

beschikbaar te maken bij o.a. buurthuizen, 

speeltuinverenigingen, bibliotheken en andere 

instellingen waar inwoners bijeen komen• Bij de 

communicatie over de onafhankelijk 

klachtenbehandelaar en het aanspreekpunt JWZ ook 

rekening te houden met anderstalige inwoners. • De 

raad uiterlijk in het 3e kwartaal van 2023 te informeren 

over de voortgang

R. de Geest (Wethouder, PvdA) 3e kwartaal 2023 Via de raadsmededeling van 15 juni 2023 heeft het 

college de eerste contouren van het plan vanaanpak 

met de raad gedeeld. Het college wil leren van de 

lessen van het onderzoek bewind en deze laten 

landen in de implementatie van Inzet op 

ondersteuning en geldzorgen (IOG). Deze motie wordt 

meegenomen bij het opstellen van het plan van 

aanpak. 

Conclusies en aanbevelingen rapport 

beschermingsbewind

22-03-2023 CDA, ChristenUnie, D66, DENK, Deventer Belang, 

Deventer Sociaal, DeventerNu, Gemeentebelang, 

GroenLinks, PvdA, SP en VVD

De raad draagt het college van B&W op:• Uitvoering te 

geven aan de aanbevelingen;• Om met een concreet 

plan van aanpak te komen om invulling te geven aan 

de aanbevelingen, en deze uiterlijk in het 3e kwartaal 

2023 te delen met de raad;• De raad jaarlijks, of eerder 

indien noodzakelijk, te informeren over de stand van 

zaken en voortgang van de stappen in het plan van 

aanpak in de komende periode.

R. de Geest (Wethouder, PvdA) 3e kwartaal 2023 Via de raadsmededeling van 15 juni 2023 heeft het 

college de eerste contouren van het plan van aanpak 

met de raad gedeeld. Het college wil leren van de 

lessen van het onderzoek bewind en deze laten 

landen in de implementatie van Inzet op 

ondersteuning en geldzorgen (IOG). Uit de interne 

analyse komt naar voren dat er, mede vanwege de 

geconstateerde personele knel, meer nodig is om de 

doelstellingen van IOG en de daarbij horende 

cultuurverandering te realiseren. Daarom wordt er een 

externe scan uitgevoerd voor een succesvolle 

implementatie. Verder zijn voor aanbeveling 3 en 4 

(samenspel bestuurlijk-ambtelijk en clientperspectief) 

bespreekpunten benoemd ter voorbereiding van de 

werksessie van 28 juni. De uitkomsten van de 

werksessie van 28 juni en de externe scan, alsmede 

informatie uit gesprekken met de Asdd, worden 

meegenomen bij het opstellen van het definitieve plan 

dat het college in Q3 naar de raad stuurt.

Duurzame windenergie in buitengebied 19-04-2023 D66 De raad draagt het college van B&W op:

Om met een beleidsvoorstel te komen om door middel 

van de BOPA medewerking te verlenen aan 

kleinschalige windturbines met een tiphoogte van 

maximaal 50 m in het buitengebied;

Bij dit voorstel nadrukkelijk rekening te houden met 

netcongestie, participatie, adequate landschappelijke 

inpassing, flora en fauna en de hoogte van de leges;

Het beleidsvoorstel uiterlijk in het 4e kwartaal van 2023 

aan de raad aan te bieden, rekening houdend met het 

landelijk normenkader voor windturbines.

E.G. Grijsen (Wethouder, Gemeentebelang) 4e kwartaal 2023

Preventieplan Sociaal domein: Integraal beleid is 

integraal afwegen

24-05-2023 D66 De raad draagt het college van burgemeester en 

wethouders op:

Te onderzoeken welke methode(n) gebruikt kan / 

kunnen worden om de potentiële effecten op de drie 

kerndoelstellingen van het preventieplan in kaart te 

brengen. Bijvoorbeeld door middel van een Health 

Impact Assessment (HIA);

Bij toekomstige relevante raadsvoorstellen expliciet te 

maken wat de potentiële effecten zijn op de drie 

kerndoelstellingen van het integrale preventieplan, 

zodat de raad een integrale afweging kan maken 

alvorens een besluit te nemen;

De raad te informeren over de uitkomsten in de tweede 

helft van 2023, rekening houdend met de 

begrotingsbehandeling in oktober 2023.

R. de Geest (Wethouder, PvdA) 1 oktober 2023

Kunstgrassportvelden zonder infill korrels 21-06-2023 CDA, D66 en Gemeentebelang R. de Geest (Wethouder, PvdA) Medoi 2024
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Titel Datum motie Fractie(s) Toelichting Portefeuillehouder Termijn afdoening Stand van zaken Datum afgedaan Nieuw document afd.
Vergoeding kosten geslachtsregistratie en -wijziging 12-07-2023 D66, Deventer Sociaal en SP R.C. König (Voorzitter/Burgemeester )

Meenemen bewonersinitiatief P de Hooghstraat - Van 

Vlotenlaan 

12-07-2023 CDA en GroenLinks

Bewaakt fietsparkeren in de binnenstad 12-07-2023 GroenLinks M.W.H. Elferink (Gemeentebelang)

Herinrichting triple B-pleinen 12-07-2023 CDA, D66 en Gemeentebelang Medio 2024

Invoering boomkroonmonitor 12-07-2023 PvdA

Versnelling op orde brengen Kapitaalgoederen 

Deventer

12-07-2023 D66 begroting 2024

 Fietspad Oostermaatsdijk 12-07-2023 CDA en Gemeentebelang eind 1e kwartaal 2024

Outdoor Freerunpark 12-07-2023 Deventer Sociaal, GroenLinks en PvdA M.W.H. Elferink (Gemeentebelang) 1e kwartaal 2024

IJsselpromenade (Spoorbrug-Haven) 12-07-2023 Deventer Sociaal en GroenLinks M.W.H. Elferink (Gemeentebelang) Begroting 2024

Doneerringen voor statiegeldflesjes- en blikjes 12-07-2023 PvdA T.C. Walder (Wethouder, D66)

 Beleidskader Biodiversiteit 12-07-2023 GroenLinks T.C. Walder (Wethouder, D66)

 Groene waterstof 12-07-2023 CDA T.C. Walder (Wethouder, D66)

Geothermie voor Deventer 12-07-2023 VVD T.C. Walder (Wethouder, D66) begroting 2024

Berm in bloei 12-07-2023 GroenLinks T.C. Walder (Wethouder, D66) 12 kwartaal 2024

Ondersteuning klooster Sion 12-07-2023 CDA en Gemeentebelang Begroting 2024

Verduurzaming Vastgoed 12-07-2023 D66 en PvdA R. de Geest (Wethouder, PvdA) Begroting 2024

Ondersteuning dierenartskosten minima 12-07-2023 Deventer Sociaal en GroenLinks R. de Geest (Wethouder, PvdA) 1 januari 2024

Continueren 3e spreekuur Geldfit 12-07-2023 PvdA R. de Geest (Wethouder, PvdA) Begroting 2024

 Individuele Inkomenstoeslag (IIT) 12-07-2023 PvdA C.M.E. Duursma (CDA) 1 januari 2024

Versterken preventief jeugdwerk en inzet 

jongerencoaches

12-07-2023 ChristenUnie en PvdA Voor de begroting 2024

Vervolg verkenningsfase poppodium Burgerweeshuis 12-07-2023 GroenLinks C.M.E. Duursma (CDA) Voor begroting 2024

Minimaal 14 euro voor allen die voor de gemeente 

werken

12-07-2023 Deventer Sociaal en GroenLinks C.M.E. Duursma (CDA) 1e kwartaal 2024

Breng onderzoeken BWH Haveneiland en Twee onder 

een dak op zelfde niveau AANGENOMEN

19-07-2023 CDA, D66, Gemeentebelang en PvdA De raad verzoekt het college van B&W om:

Voorafgaand aan de begrotingsbehandeling 2024 óók 

de variant “twee onder één dak” zodanig planmatig uit 

te werken zodat deze op het niveau van het eind van 

de initiatieffase wordt gebracht.

Hiertoe de benodigde projectmiddelen te gebruiken uit 

de in de begroting 2023 gereserveerde middelen voor 

de projecten De Nieuwe Keizer en huisvesting 

Burgerweeshuis.

C.M.E. Duursma (CDA) Voor de begrotingsbehandeling 2024

Evaluatie Actieplan Aanvalsplan BUIG 19-07-2023 Deventer Sociaal, DeventerNu, Gemeentebelang en 

GroenLinks

De raad draagt het college van B&W op:

· Het proces vangnet 2023 te starten met een evaluatie 

van het aanvalsplan 2022.

· Om voorafgaand aan een volgende aanvraag van 

een vangnetuitkering de raad een evaluatie van het 

uitgevoerde aanvalsplan te sturen en met daarin de 

resultaten van de maatregelen en de onderbouwing 

waarom deze succesvol zijn of niet.

R. de Geest (Wethouder, PvdA)

 Brede consultatie bij uitvoering plan van Aanpak HWS 19-07-2023 D66 De raad verzoekt het college van B&W om:

Een brede consultatie te organiseren zodra de 

procesfases “kiezen basis” afgerond is en de 

uitkomsten van deze brede consultatie onderdeel te 

laten zijn van de procesfase “kiezen integraal”.

Voor het einde van Q4 2023 aan de raad voor te 

leggen hoe deze brede consultatie uitgevoerd zal 

worden.

eind 4e kwartaal 2023

Vergroten preventieve inzet jeugdgezondheid 19-07-2023 PvdA De raad draagt het college van B&W op:

Het plan van aanpak 2024-2026 GALA (voor de 

aanvraag van de Rijksmiddelen (SPUK) ) extra inzet op 

te nemen voor preventie tbv jeugdgezondheid (o.a. 

JOGG, gezonde school adviseurs).

De benodigde extra inzet te bepalen in samenspraak 

met de (uitvoerende) partners, via het plan van aanpak 

JOGG 2023-2026.

In het plan van aanpak JOGG aandacht te besteden 

aan de goede voorbeelden en opgedane ervaringen in 

Deventer en andere gemeenten. Daarbij breed te 

kijken naar inzet op jeugdgezondheid. Zodat de inzet 

ook past bij de leefwereld van de Deventenaar. Denk 

aan de communityaanpak van Amsterdam-Oost.

C.M.E. Duursma (CDA)
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